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Dnr  Kommunfullmäktige 2014-10-22 § 129 

Svar på frågor 

 
Kommunfullmäktiges beslut 
 

Fråga nr. 2 besvaras. 

 
Ärendebeskrivning 

Följande frågor har lämnats in till dagens sammanträde:  

 

1. Fråga från Max Ljungberg (MP) till finansieringsnämnden för 

utbildnings ordförande Marie Bladholm (M) angående skolskjuts. 

2. Fråga från Max Ljungberg (MP) till socialnämndens ordförande 

Stefan Dozzi (KD) angående förbifart Ekedal. 

3. Fråga från Malin Åberg Aas (MP) till Ina Ununger (C) om förbifart 

Hemmesta. 

 

Fråga 1 och 3 får inte framställas. 
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